
Българска академия на науките
Институт по биология и имунология на размножаването

Протокол от заседание на Научния съвет № 124

На 23 януари 2024 г., вторник, от 14:00 часа, в „Аудиторията“ на Института по
биология и имунология на размножаването „Акад. К.Братанов“ (ИБИР) се про-
веде редовно заседание на научния съвет (НС). Проф. Лолов, председател на НС,
откри заседанието. Членовете на съвета са получили в електронен вид дневния
ред и постъпилите документи. Дневният ред беше одобрен без изменения.

1. акад. Богдан Петрунов
2. проф. Сорен Хайрабедян
3. проф. Стефан Лолов
4. проф. Красимира Тодорова
5. проф. Пламен Тодоров
6. доц. Бойко Георгиев
7. доц. Милена Мурджева
8. доц. Павел Рашев
9. доц. Иван Бочев

10. доц. Цветелина Орешкова
11. доц. Росен Стефанов
12. доц. Теодора Данева
13. доц. Диана Зашева

14. доц. Десислава Абаджиева
15. доц. Деница Даскалова

Отсъстващи по уважителни причини:
1. проф. Росица Конакчиева
2. проф. Христо Гагов
3. доц. Анастас Пашов
4. доц. Елена Стоянов

Отсъстващи без предизвестие:
1. акад. Румен Панков

Като избран представител на „младите
учени“ в ИБИР, с право на съвещателен
глас присъства гл.ас. Цветан Цветков.

По Първа точка, доц. Абаджиева, научен секретар на ИБИР, запозна присъс-
тващите външни членове с основните моменти в Отчета на ИБИР за 2023 г.
Вътрешните членове на Съвета са присъствали на провелото се Общо събра-
ние и са участвали в обсъждането на постиженията и проблемите през 2023
г. Проф. Лолов предложи да се отчете и работата по бракуване на голямо
количество „стари химикали“, съобразно изискванията за екологична безопас-
ност. Настоя да се отчете и замяна на голяма част от старото обзавеждане
на сградата с ново, безспорен принос на администрацията. С явно гласуване,
единодушно, предложения от научния секретар Отчет на ИБИР за 2023 г.
беше приет.

стр. 1 от 2



По Втора точка, докторанти в ИБИР (Георги Бояджиев, Юлия Мариенко и
д-р Георги Лазаров) представиха годишните си отчети. Членовете на съве-
та отправиха запитвания по отделни детайли. След обсъждане, отчетите и
предложените работни програми бяха приети единодушно.

По Трета точка, доц. Абаджиева запозна присъстващите с основните моменти
от Доклада за годишна атестация на докторантите в ИБИР-БАН за 2023 г. и
той беше одобрен единодушно.

По Четвърта точка, единодушно беше прието предложението на проф. То-
дорова за обявяване на конкурс за „главен асистент“ (две места) по „Иму-
нология“ (професионално направление 4.3. „Биологически науки“, област на
висше образование 4. „Природни науки, математика и информатика“) към ла-
боратория „Репродуктивни ОМИКс технологии“.

По Пета точка, доц. Абаджиева, научен секретар на ИБИР, представи постъ-
пилите заявки за нови докторантури. След обсъждане на възможностите за
балансирано развитие по всички специалности, за които ИБИР е акредити-
ран, единодушно бяха одобрени следните заявки:

• за редовна сесия 2024-2025 бяха одобрени четири заявки за „редовна фор-
ма на обучение“ — по „Имунология“, по „Развъждане на селскостопански
животни, биология и биотехника на размножаването“, по „Ембриология“
и по „Клетъчна биология“;

• за редовна сесия 2024-2025 бяха одобрени две заявки за „задочна форма
на обучение“ — по „Ембриология“ и по „Клетъчна биология“;

• за незаети места от учебна година 2023-2024 бяха одобрени пет заявки за
„редовна форма на обучение“ — по „Имунология“, „Физиология на живот-
ните и човека“, по „Клетъчна биология“ и две места по „Ембриология“;

• за обучение на докторанти, съгласно ПМС 103/1993 — беше одобрена една
заявка за „редовна форма на обучение“ по „Клетъчна биология“.

По Шеста точка, единодушно беше прието предложението на Директора,
проф. Хайрабедян, разликата в актуализираните допълнителни възнаграж-
дения за образователна и научна степен (ОНС) „Доктор“ и научна степен
(НСт) „Доктор на науките“ за 2024 г., която не е покрита от фонд работна
заплата да бъде за сметка на собствените средства от бюджета на ИБИР.
За ОНС „Доктор“ се предвижда 1⁄3 от „минималната работна заплата“, а за
НСт „Доктор на науките“ — 2⁄3 от „минималната работна заплата“, съгласно
Решение на ОС на БАН.
Поради приключване на дневния ред заседанието бе закрито.

Председател на НС:
проф. Лолов
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